
Van: Spencer Roozeboom  
Verzonden: vrijdag 18 september 2020 10:49 
Onderwerp: Visie op de Milligerplas 
 
Goedemorgen Heleen,  
 
Ik ontving de update over behandeling van de Visie op de Milligerplas aanstaande 
maandag. We zijn natuurlijk met de Gemeente nog in gesprek (22 oktober is de 
volgende meeting) over het Stadshager Bos. Zodoende leek het me handig voor de 
raadsvergadering van aanstaande maandag nog even onze zienswijze in te dienen:  
 
Hoewel er gesproken wordt over groen en de versterking daarvan, alsook over 
hittestress, lezen we te weinig concrete plannen en ambitie als het op groen en bomen 
aankomt. Uit onderzoek (handig weergegeven in deze visualisatie: 
https://indebuurt.nl/apeldoorn/nieuws/schaduw-en-minder-heet-zoveel-bomen-staan-er-
in-jouw-wijk~108045) blijkt dat Zwolle met 1,1 boom per inwoner zeer matig scoort. 
Zoomen we verder in zien we dat wijken als Assendorp en Stadshagen het met minder 
dan 0,3 boom per inwoner moeten stellen, wat nog slechter is als Amsterdam (die 
helemaal onderaan de lijst staat). We realiseren ons dat groen niet zoveel oplevert als 
grond om woningen te bouwen en dat een gemeente een duurzaam 
grondbedrijf/financieel model nodig heeft, maar gelijktijdig zullen we ons moeten 
realiseren dat we natuur en bomen keihard nodig hebben omdat we met het klimaat, 
hittestress, wateroverlast van regen, Co2-uitstoot en grondstoffengebruik hard de 
verkeerde kant op gaan. Zowel wereldwijd, als in Nederland, als in Zwolle. Bomen 
kunnen het verschil maken op de lange termijn. En met een groeiperiode van 30 jaar 
voordat er een fatsoenlijk resultaat geboekt wordt qua Co2 en andere voordelen, zullen 
we zo snel mogelijk moeten starten met de aanplant van veel meer bos in en rondom 
Zwolle. In Stadshagen werken we daaraan met de wijkmanager en er kan van alles. 
Maar er zijn ook vooral veel restricties zoals zichtlijnen en de ecologische 
hoofdstructuur. Wij vragen ons af wat de waarde van die hoofdstructuur is met alleen 
stukjes gras. Ecologisch is de waarde daarvan niet hoog en juist bomen zorgen voor 
schaduw, koelte, gaan hittestress tegen, nemen veel water op, herbergen insecten en 
dat staat nog los van dat het mooi is en plezier geeft om te spelen.  
 
In concreto voor de Visie op de Milligerplas zouden we graag de zienswijze indienen dat 
er meer bomen (daarmee bedoelen we echt bos) wordt aangeplant rondom of naast de 
Milligerplas. We zien een combinatie voor ons van water en bos, waar gerecreerd kan 
worden, waar kinderen kunnen spelen, waar buurtbewoners hun hond kunnen uitlaten 
en waar we een ecologische hotspot creeren om de gezondheid van de wijk 
Stadshagen en de stad Zwolle te waarborgen voor nu en voor de toekomst.  
 
Mocht je nog vragen of opmerkingen hebben, dan hoor ik dat graag.  
Voor nu alvast een prettig weekend!  
 
 
Met vriendelijke groet,  
 
Spencer Roozeboom 
 

https://indebuurt.nl/apeldoorn/nieuws/schaduw-en-minder-heet-zoveel-bomen-staan-er-in-jouw-wijk%7E108045
https://indebuurt.nl/apeldoorn/nieuws/schaduw-en-minder-heet-zoveel-bomen-staan-er-in-jouw-wijk%7E108045

	Van: Spencer Roozeboom  Verzonden: vrijdag 18 september 2020 10:49 Onderwerp: Visie op de Milligerplas

